	Présent
	Werkwoorden op –er
	Werkwoorden op –ir
	Werkwoorden op -re

	je
	parle
	finis
	vends

	tu
	parles
	finis
	vends

	il/elle/on
	parle
	finit
	vend

	nous
	parlons
	finissons
	vendons

	vous
	parlez
	finissez
	vendez

	ils/elles
	parlent
	finissent
	vendent


(je parle – ik spreek)
	Imparfait
	Werkwoorden op –er
	Werkwoorden op –ir
	Werkwoorden op -re

	je
	donnais
	finissais
	vendais

	tu
	donnais
	finissais
	vendais

	il/elle/on
	donnait
	finissait
	vendait

	nous
	donnions
	finissions
	vendions

	vous
	donniez
	finissiez
	vendiez

	ils/elles
	donnaient
	finissaient
	vendaient


* men krijgt de imparfait door de –ons van de nous-vorm van de présent te vervangen door de uitgangen van de imparfait.
(je donnais – ik gaf)
	Passé composé
	Werkwoorden op –er
	Werkwoorden op –ir
	Werkwoorden op -re

	
	donné
	fini
	vendu


* avoir of être + voltooid deelwoord
(ils est arrivé – hij is geariveerd)
Werkwoorden die met être worden vervoegd:
arriver	aller	tomber	rester	entrer	
monter	sortir	partir	retourner	rentrer	
	Futur simple
	Werkwoorden op –er
	Werkwoorden op –ir
	Werkwoorden op -re

	je
	donnerai
	finirai
	vendrai

	tu
	donneras
	finiras
	vendras

	il/elle/on
	donnera
	finira
	vendra

	nous
	donnerons
	finirons
	vendrons

	vous
	donnerez
	finirez
	vendrez

	ils/elles
	donneront
	finiront
	vendront


* heel ww + de uitgangen van de futur simple
(je donnerai – ik zal geven)
	Impératif
	jij
	laten we
	jullie/u

	bevestigend
	Regarde !
	Regardons !
	Regardez !

	ontkennend
	Ne regarde pas !
	Ne regardons pas !
	Ne regardez pas !

	avoir
	aie !
	ayons !
	ayez !

	être
	sois !
	soyons !
	soyez !

	aller
	va !
	allons !
	allez !


(Regarde! – Kijk!)

	Futur proche
	Werkwoorden op –er
	Werkwoorden op –ir
	Werkwoorden op -re

	je
	vais quitter
	vais finir
	vais vendre

	tu
	vas quitter
	vas finir
	vas vendre

	il/elle/on
	va quitter
	va finir
	va vendre

	nous
	allons quitter
	allons finir
	allons vendre

	vous
	allez quitter
	allez finir
	allez vendre

	ils/elles
	vont quitter
	vont finir
	vont vendre


* aller + infinitief
(je vais quitter – ik ga verlaten)
	Conditionnel
	Werkwoorden op –er
	Werkwoorden op –ir
	Werkwoorden op -re

	je
	donnerais
	finirais
	vendrais

	tu
	donnerais
	finirais
	vendrais

	il/elle/on
	donnerait
	finirait
	vendrait

	nous
	donnerions
	finirions
	vendrions

	vous
	donneriez
	finiriez
	vendriez

	ils/elles
	donneraient
	finiraient
	vendraient


* infinitief + uitgangen imparfait
(je donnerais – ik zou geven)
De être regel: Het voltooid deelwoord dat vervoegd wordt met être, richt zich naar het onderwerp. Het voltooid deelwoord krijgt:
Mannelijk enkelvoud		niks
Mannelijk meervoud		-s
Vrouwelijk enkelvoud		-e
Vrouwelijk meervoud		-es
Regelmatige werkwoorden:
	donner
	geven
	écouter
	luisteren

	adorer
	aanbidden
	compter
	tellen

	trouver
	vinden
	rester
	blijven

	jouer
	spelen
	tomber
	vallen

	aimer
	houden van
	travailler
	werken

	montrer
	aantonen
	habiter
	wonen

	demander
	vragen
	choisir
	kiezen

	penser
	denken
	finir
	eindigen

	monter
	omhooggaan
	avertir
	waarschuwen

	parler
	praten
	vendre
	verkopen

	regarder
	kijken naar
	perdre
	verliezen

	détester
	een hekel hebben aan
	attendre
	wachten



Onregelmatige werkwoorden:
	avoir
	hebben
	savoir
	weten

	être
	zijn
	pouvoir
	kunnen

	aller
	gaan
	vouloir
	willen

	faire
	doen/maken
	devoir
	moeten

	prendre
	nemen
	partir
	vertrekken

	venir
	komen
	sortir
	uitgaan

	connaître
	kennen
	dormir
	slapen



	
	avoir
	être
	aller
	faire

	je
	ai
	suis
	vais
	fais

	tu
	as
	es
	vas
	fais

	il/elle/on
	a
	est
	va
	fait

	nous
	avons
	sommes
	allons
	faisons

	vous
	avez
	êtes
	allez
	faites

	ils/elles
	ont
	sont
	vont
	font

	passé composé
	eu
	été
	allé
	fait

	imparfait
	av-
	et-
	all-
	fais-

	conditionnel
	aur-
	ser-
	ir-
	fer-

	futur simple
	aur-
	ser-
	ir-
	fer-



	
	prendre
	venir
	connaître
	savoir

	je
	prends
	viens
	connais
	sais

	tu
	prends
	viens
	connais
	sais

	il/elle/on
	prend
	vient
	connaît
	sait

	nous
	prenons
	venons
	connaissons
	savons

	vous
	prenez
	venez
	connaissez
	savez

	ils/elles
	prennent
	viennent
	connaissent
	savent

	passé composé
	pris
	venu
	connu
	su

	imparfait
	pren-
	ven-
	connaiss-
	sav-

	conditionnel
	prendr-
	viendr-
	connaîtr-
	saur-

	futur simple
	prendr-
	viendr-
	connaîtr-
	saur-



	
	pouvoir
	vouloir
	devoir
	partir

	je
	peux
	veux
	dois
	pars

	tu
	peux
	veux
	dois
	pars

	il/elle/on
	peut
	veut
	doit
	part

	nous
	pouvons
	voulons
	devons
	partons

	vous
	pouvez
	voulez
	devez
	partez

	ils/elles
	peuvent
	voulent
	doivent
	partent

	passé composé
	pu
	voulu
	dû
	parti

	imparfait
	pouv-
	voul-
	dev-
	part-

	conditionnel
	pourr-
	voudr-
	devr-
	partir-

	futur simple
	pourr-
	voudr-
	devr-
	partir-



	
	sortir
	dormir

	je
	sors
	dors

	tu
	sors
	dors

	il/elle/on
	sort
	dort

	nous
	sortons
	dormons

	vous
	sortez
	dormez

	ils/elles
	sortent
	dorment

	passé composé
	sorti
	dormi

	imparfait
	sort-
	dorm-

	conditionnel
	sortir-
	domir-

	futur simple
	sortir-
	dormir-



